
    Vaksdal kommune 
 

MØTEPROTOKOLL 
BYGDEUTVIKLINGSUTVALET 

 
 

Møtedato: 25.08.2020 
Møtestad: Heradshuset, Dale 
Møtetid: 12:00 - 13:20 
 
Rundtur for bygdeutiklingsutvalet vart utsett med bakgrunn i smitteutbrot av covid-19 og pågåande 
smittesporingsarbeid. 
 
Leiar Edvin Hesjedal måtta melda forfall. Nestleiar Line Eide Vik leia møtet. 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Line Eide Vik SP Nestleiar 

Mona Grenasberg SV Medlem 

Ståle Kallestad Hesjedal AP Medlem 

Arne Normann KRF Medlem 

  
  

Varamedlemmer Parti Rolle 

Erlend Hesjedal-Johannessen H Varamedlem 

  
 

Forfall Parti Møtande varamedlem 

Edvin Hesjedal H Erlend Hesjedal-Johannessen 
 

 
Andre møtande: 
Kommunalsjef samfunnsutvikling Helge Berset 
Avdelingsleiar for kommunalteknisk drift Torstein Mehus møtte under orienteringssak 
Politisk sekretær Lin Tove Thomassen 

 

 
 
 

Saksliste 
 
SAKSNR TITTEL 

 
14/2020 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

15/2020 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 

16/2020 LØYVING AV ØKONOMISK TILSKOT TIL FILMPROSJEKT OM PROFILERING AV VAKSDAL 
KOMMUNE SOM BUSTAD 
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14/2020: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
Bygdeutviklingsutvalet  25.08.2020 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak 
 
BYG - sak 14/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
15/2020: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre. 
 
Bygdeutviklingsutvalet  25.08.2020 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak 
 
BYG - sak 15/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre.  

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
16/2020: LØYVING AV ØKONOMISK TILSKOT TIL FILMPROSJEKT OM PROFILERING AV VAKSDAL 
KOMMUNE SOM BUSTAD 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Bygdeutviklingsutvalet i Vaksdal kommune (BU) løyver kr. 7 000,- i tilskot til utarbeiding av 
profileringsfilm om kvalitetar ved å bu i Vaksdal, til bruk på sosiale medie. Løyvinga tek utgangspunkt 
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i «Retningsliner for tilskot til bygdeutvikling». 

Tilskotet vert tildelt føretaket Stamnes dronefoto, ved Rune Langeland. Utbetaling skjer på grunnlag 
av dokumenterte utgifter med filmprosjektet, tilsvarande løyvd tilskotssum. Tilskotet er knytt opp 
mot arbeidskostnadar og direkte investeringar for prosjektet. 

Det vert sett som føresetnad for tilskotet at naudsynte løyve er innhenta før oppstart. 

 
Bygdeutviklingsutvalet  25.08.2020 
 
Behandling: 
 
Utvalet diskuterte søknaden. 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 
BYG - sak 16/2020 Vedtak/Tilråding: 
 

 
Bygdeutviklingsutvalet i Vaksdal kommune (BU) løyver kr. 7 000,- i tilskot til utarbeiding av 
profileringsfilm om kvalitetar ved å bu i Vaksdal, til bruk på sosiale medie. Løyvinga tek utgangspunkt 
i «Retningsliner for tilskot til bygdeutvikling». 

Tilskotet vert tildelt føretaket Stamnes dronefoto, ved Rune Langeland. Utbetaling skjer på grunnlag 
av dokumenterte utgifter med filmprosjektet, tilsvarande løyvd tilskotssum. Tilskotet er knytt opp 
mot arbeidskostnadar og direkte investeringar for prosjektet. 

Det vert sett som føresetnad for tilskotet at naudsynte løyve er innhenta før oppstart. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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ORIENTERINGAR 
 
Avdelingsleiar for kommunalteknisk drift Torstein Mehus orienterte om arbeidet etter ras på 
kommunal veg i Toskedalen 23. juli 20. 
 
Kommunalsjef samfunnsutvikling Helge Berset orienterte om trafikksikring knytt til: 
· Dalseidvegen 
· Kollektivtermial 
· Gang og sykkelveg til Turbinen  

 
Rådmannen vil leggje fram ei sak for kommunestyret der ein ser på kva ein kan løyve for 2021. 
 
Arne Normann (KRF) etterlyste ei orientering vedkomande e-post stila til utvalet, knytt til 
trafikksikring  av Kalvakroken- Hestevoll - Dalevegen, i dei situasjonane då vegen vert nytta som 
omkøyringsveg . 
 
Kommunalsjefen orienterte også om innkomne søknader til bygdeutvikling som vil bli behandla i 
neste møte. Dette gjeld: 
· Stølsvegen venelag- tursti 
· Vaksdal ungdomsklubb - IKT utstyr 
· Driftsbygning Nesheim 
· Hesjedal gard  med "Ut på tunet" - tilskot kompetanseutvikling 

 
SPØRSMÅL FRÅ MEDLEMMENE 
 
Arne Normann (KRF) hadde spørsmål knytt til ny planlegging av den utsette rundturen. Han oppmoda 
om at verksemda eller organisasjonen som skulle besøkast, fekk høve til å senda inn noko skriftleg i 
forkant slik at utvalet kunne førebu seg til treffet. 
 
Mona Grenasberg (SV) hadde fått ein førepurnad om eit stopp på Boge når utvalet skal planlegge 
reise i den retningen. 
 
Ståle Hesjedal (AP) stilte spørsmål knytt til vurderingar KKL har gjort i samband med korona-
pandemien og fotballaktivitet samanlikna med tiltak gjort i kommunar med høgare smittetal enn i 
Vaksdal. 
 
Kommunalsjef Helge Berset tok med seg innspela vidare. 
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